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oroFrom: 5.1.2e (IRF/VWS)

Sent: Thur 4/2/2020 7:02:13 AM

Subject: RE: technische briefing

Received: Thur 4/2/2020 7:02:13 AM

Hoi, dank voor de link. Het is vooral BOA (ons bureau SG) die onze minister wil bedienen.

8.1.2e

van:[EETEEE© minvws n>Verzonden: woensdag 1 april 2020 20:52

Aan: (RF /vws) SESE @minfin.nb>

Onderwerp: FW: technische briefing

.EE
Hierbij ook de sheets van de presentaties van het RIVM en NVIC van de technische briefing van vanmorgen. Overigens deze

briefings zijn voor iedereen ook te volgen via site van de TK!

Groet

https://www.tweedekamer.nl/debat en vergadering/commissievergaderingen/details?id=2020A01439

ver:IEEE(vs) EEE inn.
Verzonden: woensdag 1 april 2020 12:43

minvws.nl>

@minvws.nl>;[EECA SEXED @ minvws. >;EXE

Onderwerp: RE: technische briefing

veel dank! erg helpvol!

van:EEN EN ~invvs n>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 12:35

(IRF/VWS) minfin.nl>

@minvws.nl>; ) minvws.nl>;[EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: technische briefing

HEE
Ik heb het niet zo intensief gevolgd. Wel wat dingen.

¢ RIVM: Volhouden van maatregelen is nu cruciaal. Als we dit loslaten, gaat die curve weer stijgen. Dan stijgt ook weer de

vraag naar (intensieve) zorg.

e¢ CU vraagt of het heeft om een mondkapje te dragen als je de deur uitgaat. RIVM stelt dat het realistische antwoord nee

is. Als iemand ziek is moet hij gewoon binnenblijven. Juist dat beleid moeten we niet loslaten.

«  PvdA vraagt naar extra maatregelen. [J EEE ste't dat die eigenlijk niks meer gaan toevoegen.

« Wat betreft de verwachte bezette ic-plaatsen. We volgen (hopelijk) de blauwe lijn. Dan komt de piek half/eind april op

2400 ic-opnames.

« Eris alles aan gelegen om in de gele kolom te blijven, namelijk 2400 ic-patiénten, van wie 1900 Covid en 500 non-

Covid. Daarna belanden we in een crisis. Voigens | JEXER wordt de En dan vraag een besluit van de minister/politiek.
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« IG] stelt dat we aandacht moeten blijven houden voor uitgestelde zorg, semi-spoed en zorgmijders. Dat is een

aandachtspunt en we moeten naar het geheel blijven kijken.

+ RIVM stelt dat het verder overbrengen van corona patiénten naar DL een goede zet kan zijn. Maar dit is ook op politiek
niveau belegd.

. stelt dat we lerende zijn, zo weten we nu dat naast Zwaarlijvigheid ook meer stollingsproblemen opduiken bij

IC-patiénten.

Groet

var:IEE(vs)SEE i.
Verzonden: woensdag 1 april 2020 12:08

aan:IEEEDNMEXEDN© ninvws.n)>
Onderwerp: technische briefing

Urgentie: Hoog

Ha ERED

Er is aan deze kant interesse om iets meer te horen over de technische briefing van vanochtend. Dwz naast hoofdlijnen van

RIVM ook wat info over specifieke invalshoeken van de partijen.

Heb jij ook nu weer briefing gevolgd, of iig wat meer info hierover? Mss heb je zo wat liggen (?)

Veel dank alvast!


